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Abstract (en)
[origin: US4539449A] A disconnect switch has a fixed tubular contact and a tubular contact movable into connection with the fixed contact. A
movable auxiliary contact within the movable tubular contact can travel into connection with a stationary auxiliary contact on the fixed tubular
contact. The switch has short pre-breakdown times at higher voltages and includes a support shaft carried by the movable tubular contact and
at least one sleeve which is arranged on the shaft. A pantograph-like connecting member has one end fastened to the sleeve and the other end
coupled to the movable auxiliary contact. Elements of a mechanical control device are also fastened to the outside of the sleeve and, in cooperation
with fixed extrusions of the outer switchhousing, cause the sleeve to rotate when the movable tubular contact is moved.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Tennschalter mit einem feststehenden, rohrförmigen Kontaktstück und einem bewegbaren, rohrförmigen
Schaltstift, der einen bewegbaren Hilfsschaltstift enthält. Um einen solchen Trennschalter so auszugestalten, daß er auch bei einer Ausführung für
hohere Spannungen kurze Vorüberschlagszeiten aufweist, ist am Schaltsitft (2) eine Tragachse (3) befestigt, auf der mindestens eine Buchse (6)
angeordnet ist. Zwischen der Buchse (6) und einem Ende des Hilfsschaltstiftes (10) ist ein scherenartiges Verbindungsglied (8) angeordnet. Außen
am Umfang der Buchse (6) sind Elemente einer mechanischen Steuereinrichtung befestigt, die bei der Bewegung des Schaltstiftes (2) eine Drehung
der Buchse (6) hervorruft. Die Erfindung ist vor allem bei Trennschaltern für metallgekapselte Schaltanlagen anwendbar.
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